



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

Disclosure of Initial Unaudited Financial Results for the Year Ended 31 December 2018

Dhofar Generating Company SAOG is pleased to disclose the following initial and un-audited financial results for the year ended 31 December 2018, as required by CMA Circular E/2/2016.

	2018 RO '000 Unaudited	2017 RO '000 Audited	Percentage Change
Total revenue*	39,397	15,421	155%
Total expenses	(39,038)	(15,900)	146%
Net profit/ (loss) after tax	359	(479)	275%

The above reported numbers represent initial unaudited financial results and are subject to approval and confirmation by the Company's Audit Committee and Board of Directors.

* *Important Note: For the purpose of comparison, the Company advises that the 273MW plant was operational for the current and comparative period whereas the 445MW plant started its commercial operations on 1 January 2018, resulting in higher revenues and costs in 2018 compared to the same period of 2017. It is important to note that the contractual revenue is seasonal during the calendar year. Summer months include April, May, June, September and October. Accordingly, revenues increase during the summer months, but reduce in the winter months.*



Javed Mustafa

Chief Financial Officer



شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع Dhofar Generating Company S.A.O.G

الإفصاح عن النتائج المالية غير المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨

يسر شركة ظفار لتوليد الكهرباء ش.م.ع.ع. الإفصاح عن النتائج المالية الأولية الغير مدققة للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٨ كما هو في القرار أي/٢٠١٦/٢ من قبل الهيئة العامة لسوق المال:

نسبة التغير	٢٠١٧ ألف ريال عماني مدققة	٢٠١٨ ألف ريال عماني غير مدققة	
%١٥٥	١٥,٤٢١	٣٩,٣٩٧	إجمالي الإيرادات
%١٤٦	(١٥,٩٠٠)	(٣٩,٠٣٨)	إجمالي المصروفات
%٢٧٥	(٤٧٩)	٣٥٩	صافي الربح/ (الخساره) بعد الضريبة

تمثل الأرقام الواردة أعلاه النتائج المالية المبدئية غير المدققة وتخضع للمصادقة والاعتماد من قبل لجنة التدقيق ومجلس الإدارة بالشركة.

توضيح هام: تود الشركة التوضيح بأن المحطة الاولى بسعة إنتاجية تبلغ ٢٧٣ ميغاوات كانت ولا زالت في التشغيل التجاري ، وكذلك المحطة الجديدة والتي تبلغ سعة إنتاجية ٤٤٥ ميغاوات بدأت التشغيل التجاري في ١ يناير ٢٠١٨ ، مما أدى إلى ارتفاع الإيرادات والتكاليف في ٢٠١٨ مقارنة بنفس الفترة في عام ٢٠١٧ . وهنا نود التوضيح كذلك أن إيرادات الشركة هي إيرادات تعاقدية تختلف قيمتها خلال فصول السنة. فترتفع الإيرادات خلال الفترة التعاقدية الصيفية في أشهر الصيف أبريل ، ومايو ، ويونيو ، وسبتمبر ، وأكتوبر ؛ بينما تنخفض الإيرادات خلال الفترة التعاقدية الشتوية.



Javed Mustafa

Chief Financial Officer